
Protokól Nr XXIX.2014
z sesji Rady Gminy w Imielnie
z dnia 28 stycznia 2014 roku

Posiedzenie odbyło się w sali posiedzeń Urzędu Gminy w godz. od 9 -tej

do 1100.

W posiedzeniu biorą udział radni Rady Gminy oraz zaproszeni goście wg list

obecności stanowiących załączniki Nr I, Nr 2 i Nr 3 do niniej szego protokołu.

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk.

Porzadek posiedzenia

I. Otwarcie sesji, powitanie gości i stwierdzenie quorum,

2. Przyjęcie protokołu Nr XXVIIl/20 13,

3. Przyjęcie porządku obrad,

4. Interpelacje i zapytania radnych,

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami,

6. Sprawozdanie z pracy Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych w 2013 roku,

7. Podjęcie uchwał:

- w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Imielno na 2014 rok
Nr XXIX. 172.20 14,
- w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Imielno na lata
2014-2019 NrXXIX.I73.2014,
- w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do
przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia
pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim
programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania "Pomoc
państwa w zakresie dożywiania" na lata 2014-2020 Nr XXIX.174.20 14,
- w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie
posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla
osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie
dożywiania "Pomoc państwa w zakresie dożywiania" na lata 2014-2020
Nr XXIX.175.2014,



- w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie
dożywiania "Pomoc gminy w zakresie dożywiania" na lata 2014-2020
Nr XXIX.176.2014,
- w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii na 2014 rok
Nr XXIX. I 77.2014,
- w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w
budżecie Gminy Imielno na 2014 rok Nr XXIX.178.20 14,
- w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów zawierających
powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia poza
miejscem sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży Nr XXIX.179.20 14,
- zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości
i porządku na terenie Gminy Imielno Nr XXIX.180.20 14,
8. Dyskusja,

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych,

10. Sprawy różne,

l l. Zamknięcie posiedzenia.

Ad.p.l. Otwarcia sesJI, powitania zebranych oraz stwierdzenia, że liczba

obecnych radnych jest wystarczająca do podejmowania prawomocnych uchwał,

dokonał Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk.

W sesji bierze udział 15 -tu radnych.

Ad.p.2. Protokół Nr XXVIII.2013 z poprzedniej sesji Rady Gminy został

wyłożony do wglądu i po przegłosowaniu jednogłośnie przyjęty.

"Za" przyjęciem protokołu głosowało jednogłośnie 15 -tu radnych.

Ad.p.3. Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk przedstawił porządek

obrad sesji.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do przedstawionego porządku obrad.

"Za" przyjęciem porządku obrad głosowało jednogłośnie 15 - tu radnych.

Ad.pA. W punkcie tym nikt z radnych nie zabrał głosu.



Ad.p.5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami

przedstawił Wójt Gminy Zygmunt Brzeziński, informując zebranych, że w dniu

15 grudnia na sali sportowej przy SSP w Imielnie odbył się turniej piłki halowej

o Puchar Wójta Gminy Imielno. W zawodach wzięło udział 12 drużyn, łącznie

97 zawodników. Zwycięzcą turnieju zostali obrońcy tytułu- drużyna ze Stawów,

która w finale pokonała Rajchotkę 1:O.Niestety po turnieju, nieznani sprawcy

pomalowali kolorowym sprayem domy mieszkalne, budynek poczty w Imielnie

oraz sklep i strażnicę OSP w Motkowicach. Sprawą musiała zająć się Policja.

Następnie informował, że 18 grudnia został odebrany 1etap realizacji projektu

pn. "Rewitalizacja centrum miejscowości Motkowice poprzez

zagospodarowanie parku na potrzeby rekreacyjno - wypoczynkowe" tj.

termomodernizacja budynku szkoły w Motkowicach, a do końca maja 20 14r.

zostanie zakończony II etap tj. budowa parkingu, ścieżki dydaktycznej oraz

boiska.

W dalszej części wypowiedzi informował, że 20 grudnia w Sali sportowej przy

SSP w Imielnie odbyło się spotkanie opłatkowo - wigilijne dla osób starszych i

samotnych z Gminy Imielno. W uroczystości wzięło udział około 13Oosób.

Uczestnicy otrzymali drobne podarunki tj. stroiki świąteczne i kalendarze.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do przedstawionego sprawozdania.

"Za" przyjęciem sprawozdania z działalności Wójta Gminy za okres między

sesjami głosowało jednogłośnie 15 -tu radnych.

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między seSjami stanowi

załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad.p.6. Sprawozdanie z pracy Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych w 2013 roku przedstawił Przewodniczący Rady

Gminy- Stanisław Kukuryk.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do przedstawionego sprawozdania.

"Za" przyjęciem sprawozdania z pracy Gminnej Komisji Profilaktyki



i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2013 roku, głosowało

jednogłośnie 15 -tu radnych.

Sprawozdanie z pracy Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych w 2013 roku stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego

protokołu.

Ad.p.7 Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Kukuryk przystąpił do

omawiania uchwał.

- w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Imielno na 2014 rok Nr XXIX. 172.20 14

projekt uchwały w części inwestycyjnej omówił Wójt Gminy, przedstawiając

propozycje remontów dróg gminnych i wewnętrznych:

- remont drogi gminnej 326007 T Grudzyny- Zawale Niegosławskie odcinek

Opatkowice Pojałowskie - Opatkowice Cysterskie,

- remont drogi nr ew. 392 w Motkowicach,

- remont drogi gminnej 32600 I T Mierzwin - Bełk - Kwasków,

- remont drogi nr ew. 713 w Wygodzie,

- remont drogi nr ew. 448 w Imielnicy,

- remont drogi nr ew. 279 w Sobowicach,

oraz propozycje remontów dróg powiatowych:

- remont drogi O 169 T Imielno - Helenówka - Mierzwin -Tur na odcinku

Helenówka - Mierzwin,

- remont drogi O 17l T Dalechowy - Karczunek - Rajchotka - Helenówka

odcinek Helenówka - Rajchotka,

- remont drogi 0163 T Czarnocice - Chwaścice - Wólka- Borszowice odcinek

Borszowice przez wieś, podkreślając, że realizacja zadań uzależniona jest od

uzyskania środków na usuwanie skutków klęsk żywiołowych.

Informował również, że w bieżącym roku zostanie zakończony projekt budowy

przydomowych oczyszczalni ścieków. W miejsce osób, które zrezygnowały z

założenia przydomowej oczyszczalni ścieków, mamy osoby, które za wykonanie



projektu zapłaciły 180 zł. W ramach projektu pod nazwą "Rozbudowa

infrastruktury informatycznej JST" oraz "e-świętokrzyskie Budowa Systemu

Informacji Przestrzennej Województwa Świętokrzyskiego" otrzymaliśmy sprzęt

i oprogramowanie dla Urzędu.

Następnie informował, że gmina pozyskała również dofinansowanie na

realizację projektu pn. "Modernizacja oddziałów przedszkolnych przy szkołach

podstawowych w gminie Imielno" ze środków POKL. Program przewiduje

podniesienie jakości pracy oddziałów przedszkolnych poprzez ich doposażenie.

Projekt nie wymaga wkładu własnego Gminy Imielno i zostanie zrealizowany

do końca sierpnia 2014 roku.

Informował również o zmniejszonej subwencji ogólnej dla gminy o ok. 350 tyś

zł, następnie poprosił Panią Skarbnik Gminy o zabranie głosu.

Skarbnik Gminy Halina Faryna, zapoznała zebranych z treścią uchwały,

informując, że dochody budżetu Gminy na 2014 rok zamykają się kwotą

14.975.611,00 zł, a wydatki budżetowe gminy opiewają na kwotę 15.090.631,00

zł. Następnie zapoznała z pozytywną opinią o projekcie budżetu Gminy Imielno

na 2014 rok Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach oraz o możliwości

sfinansowania planowanego w projekcie uchwały budżetowej na 2014 rok

deficytu budżetu w kwocie 115,020 zł.

Uchwała Nr 129/2013 I składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej

w Kielcach w sprawie opinii o projekcie budżetu Gminy Imielno na 2014 rok

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr 130/20 I3 I składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej

w Kielcach w sprawie możliwości sfinansowania deficytu budżetu planowanego

w projekcie uchwały budżetowej Gminy Imielno na 2014 rok stanowi załącznik

nr 7 do niniejszego protokołu.

Radny Michał Krążek pytał, co składa się na dochody majątkowe w kwocie

2,5 mln. zł.



Skarbnik Gminy Pani Halina Faryna wyjaśniła, że są to min. dotacje celowe w

ramach programów finansowanych z udziałem środków europejskich.

Szczegółowo dochody majątkowe przedstawia załącznik nr I do niniejszej

uchwały.

Nikt z zebranych nie zgłosił więcej uwag do w/w uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" podjęciem uchwały Nr XXIX. I72.20 14 głosowało jednogłośnie

15-tu radnych.

- w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014 -2019 z treścią

uchwały Nr XXIX.173.2014 zapoznała Skarbnik Gminy Pani Halina Faryna.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" podjęciem uchwały Nr XXIX. I73.20 14 głosowało jednogłośnie

15-tu radnych.

Wójt Gminy podziękował za jednogłośne przyjęcie uchwały budżetowej.

- w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do

przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia

pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim

programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania "Pomoc

państwa w zakresie dożywiania" na lata 2014- 2020 Nr XXIX.174.2014, Wójt

Gminy poinformował, że wprowadzono zmianę w treści uchwały. W S 3

projektu uchwały był zapis "Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od

dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego"

Natomiast po konsultacjach z Wojewodą Świętokrzyskim winien być zapis w

S 3 "Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa

Świętokrzyskiego" oraz dodaje się S 4 "Uchwała wchodzi w życie po upływie

14 dni od dnia ogłoszenia z mocą obowiązującą od dnia 1 stycznia 2014r."

Następnie kierownik GOPS Pani Maria Koźmińska zapoznała z treścią uchwały.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.



Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" podjęciem uchwały Nr XXIX.174.20 14 głosowało jednogłośnie

15-tu radnych.

- w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie

posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla

osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie

dożywiania "Pomoc państwa w zakresie dożywiania" na lata 2014- 2020,

uchwałę Nr XXIX.175.2014 omówiła Kierownik GOPS Pani Maria

Koźmińska.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" podjęciem uchwały Nr XXIX. 175.20 14 głosowało jednogłośnie

15-tu radnych.

- w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie

dożywiania "Pomoc gminy w zakresie dożywiania" na lata 2014 - 2020 z treścią

uchwały Nr XXIX.176.2014 zapoznała Pani Maria Koźmińska.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" podjęciem uchwały Nr XXIX.176.20 14 głosowało jednogłośnie

15-tu radnych.

- w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2014 rok, z

treścią uchwały Nr XXIX.I77.2014 zapoznała Kierownik Gminnego Ośrodka

Pomocy Społecmej Pani Maria Koźmińska.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" podjęciem uchwały Nr XXIX.I77 .2014 głosowało jednogłośnie

15-tu radnych.

Przewodniczący rady Gminy ogłosił 10 minut przerwy.



Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do omawiania kolejnych

uchwal.

- w sprawIe me wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w

budżecie Gminy Imielno na 2015 rok, projekt uchwały Nr XXIX.178.20 14

omówił Przewodniczący Rady Gminy - Stanisław Kukuryk.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.

Po zapoznaniu z treścią uchwały, Przewodniczący Rady Gminy Stanisław

Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" podjęciem uchwały Nr XXIX.178.20 14 głosowało l3-tu radnych a 2

radnych było "przeciw".

- w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych

powyżej 4,5% alkoholu ( z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia poza

miejscem sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży projekt uchwały Nr

XXIX.179.20 14 omówił Wójt Gminy - Zygmunt Brzeziński informując że

zaistniała potrzeba określenia liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych

przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" podjęciem uchwały Nr XXIX. I 79.20 14 głosowało jednogłośnie

15-tu radnych.

- zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości

i porządku na terenie Gminy Imielno z treścią uchwały Nr XXIX.180.20 14

zapoznał Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Kukuryk.

Wójt Gminy Zygmunt Brzeziński poinformował, że niniejsza uchwała ma na

celu dostosowanie zapisów regulaminu do zmian ustawowych oraz

ujednolicenia działań w zakresie gospodarki odpadami. Następnie

poinformował, że trwają przygotowania do utworzenia Punktu Selektywnej

Zbiórki Odpadów Komunalnych na bazie SKR w Imielnie.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.



Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" podjęciem uchwały Nr XXIX.180.20 14 głosowało jednogłośnie

15-tu radnych.

Ad.p.S. W punkcie tym nikt nie zabrał głosu.

Ad.p.9. W punkcie tym Wójt Gminy zabrał głos, informując, że na XXVIII/13

sesji Rady Gminy, radni zgłaszali uwagi, co do zbyt wysokich cen za leczenie

stomatologiczne pobierane przez Panią stomatolog oraz sytuacji dotyczącej

pielęgniarki środowiskowej, której mieszkańcy muszą płacić za zastrzyki

wykonane w domu pacjenta. W związku z powyższym poprosił Panią Krystynę

Czekajską - Bem - Kierownika Gminnego Ośrodka Zdrowia w Imielnie o

udzielenie wyjaśnienia.

Pani Krystyna Czekaj ska- Bem poinformowała, że Gminny Ośrodek Zdrowia w

Imielnie ma podpisaną umowę z Narodowym Funduszem Zdrowia i to co jest

obowiązujące, wykonywane jest zgodnie z przepisami.

Wizyty domowe przysługują ze względu na stan zdrowia, np. pacjent jest

obłożnie chory i nie jest w stanie dojechać do ośrodka. Są sytuacje, że na

wizyty domowe wzywają osoby starsze, które potrzebują tylko towarzystwa lub

osoby, które mają tylko zwykłe przeziębienie.

W Ośrodku Zdrowia gabinet zabiegowy jest czynny od poniedziałku - do

piątku w godzinach od 8-ej do 17 -tej.

Pielęgniarka środowiskowa działa w ramach ośrodka zdrowia. Pacjenci

posiadający deklarację do pielęgniarki POZ mają prawo do bezpłatnych

świadczeń (np. zastrzyków, opatrunków itp.) niezależnie od miejsca wykonania

zabiegu zgodnie z zaleceniem lekarza. Jeżeli stan pacjenta nie pozwala na

przyjazd do gabinetu zabiegowego w ośrodku zdrowia wówczas lekarz może

wypisać zlecenie na wykonanie iniekcji w domu pacjenta. Pielęgniarka POZ

wykonuje bezpłatnie wszystkie zabiegi zlecone przez lekarza.



Następnie Pani Kierownik prosiła, aby nie robić pomówień, tylko przyjść do

niej i powiedzieć konkretnie od kogo pielęgniarka środowiskowa wzięła

pieniądze za zastrzyki, a ona sprawdzi w karcie czy ta osoba miała zlecenie na

zastrzyki od lekarza i pieniądze były pobrane nienależnie.

Sołtys wsi Dzierszyn Pan Adam Koziński stwierdził, że my sami decydujemy

czy chcemy jechać do ośrodka na zastrzyk czy jak nam wygodnie to płacimy i

chcemy otrzymać zastrzyk w domu.

Pani Kierownik w dalszej wypowiedzi informowała, że wszyscy pacJencI są

przyjmowani w dniu w którym przyjdą do rejestracji, a są przychodnie gdzie

mają limity przyjęć i nikt więcej nie zostaje przyjęty. Za każdą stronę

kserowanej dokumentacji powinna być pobierana odpłatność, a nie jest. Tak

samo jak za szczepienie na grypę dla dorosłych bądź żółtaczkę nie jest to w

ramach ośrodka zdrowia i powinna być odpłatność, a my jej nie pobieramy.

Pani Kasza Pelagia informowała, że w 1996 roku, miała iść na zabieg i miała

problem ze szczepieniem przeciwko żółtaczce, ponieważ właśnie pani

Kierownik nie wyraziła zgody aby jej ją dać, a w Jędrzejowie została

zaszczepiona bez problemu.

Pani Kierownik GOZ wyjaśniła, że nie pamięta sytuacji z przed tylu lat dlatego

też, nie wie co odpowiedzieć.

W sprawie stomatologa wyjaśniła, że każdy pacjent ma prawo wyboru dowolnej

placówki lub lekarza stomatologa, udzielających świadczeń stomatologicznych

na podstawie umowy z NFZ. Pacjentowi bezpłatnie przysługują gwarantowane

świadczenia stomatologiczne z użyciem gwarantowanych materiałów

stomatologicznych - ich wykaz określa minister zdrowia w rozporządzeniu z

dnia 30 sierpnia 2009r. Zakres w ramach NFZ jest bardzo skromny, a materiały

są bardzo niskiej jakości. Pani Doktor Stomatolog ma też swój sprzęt z którego

korzystają pacjenci w ramach NFZ. Wiertło do leczenia kanałowego kosztuje

ok. 150 zł. Leczenie kanałowe w Kielcach kosztuje ok. 360 zł, a u nas 180zł.



Pani stomatolog zawsze pyta, czy pacjent chce plombę z katalogu świadczeń

gwarantowanych, czy też lepszej jakości ale odpłatnie.

Pani Kasza Pelagia pytała, czy wszystkie plomby są płatne?

Pani Kierownik wyjaśniła, że nie wszystkie plomby są płatne.

Radny Zdzisław Zygan prosił o przeproszenie pielęgniarek.

Pani Kierownik GOZ prosiła, aby właśnie podziękować pani pielęgniarce, która

jeśli tylko są jakieś zawody to jako zabezpieczenie medyczne jest nieodpłatnie.

Wójt Gminy pytał, czy są jeszcze pytania do Pani Kierownik GOZ?

Nikt z radnych nie miał więcej pytań dotyczących personelu ośrodka zdrowia.

Ad.p.IO. W punkcie tym zabrał głos Pan Stanisław Kowalczyk Radny Powiatu

Jędrzejowskiego który informował, że droga Rajchotka -Helenówka oraz

Borszowice - Wólka będą wykonane prawdopodobnie w roku bieżącym, lecz

uzależnione jest to od otrzymania środków.

Wójt Gminy prosił Radnych Powiatowych, by dołożyli starań, aby drogi te stały

się priorytetowe przy zapotrzebowaniu na środki usuwania skutków klęsk

żywiołowych.

Radny Powiatu Jędrzejowskiego Pan Zbigniew Huk informował, że nasza gmina

od lat dokłada do dróg powiatowych i u nas drogi powiatowe są remontowane

przy udziale gminy a w innych gminach robione są tylko ze środków powiatu.

Pan Stanisław Kowalczyk informował, że poprosi o wykaz, ile każda gmina

przeznaczyła na drogi powiatowe.

Sołtys wsi Jakubów zwrócił się do radnych powiatowych cyt. "drogi powiatowe

są ale brakuje wjazdów"

Pan Stanisław Kowalczyk pytał, w którym miejscu brakuje wjazdów.

Pan Jan Czarnecki wyjaśnił, że koło Krzyża, do lasu i na przecince, następnie

zwrócił się do Dyrektorów szkół z pytaniem czy dzieci muszą nosić wszystkie

książki, ponieważ tornistry są bardzo ciężkie?



Pani Dyrektor Dorota Nowak wyjaśniła, że jest możliwość pozostawienia

podręczników w szkolnych szafkach.

Następnie głos zabrał Pan Zbigniew Huk odnosząc się do wypowiedzi Pana

Czarneckiego, że jeżeli są robione drogi powiatowe to wjazdy również,

natomiast rolnicy zaorują pola do samej drogi. Droga też potrzebuje pobocza,

aby się nie załamywała. Jeżeli dalej tak będzie, to drogi powiatowe nigdy nie

będą zakończone. Powinniśmy dążyć aby w terenach zabudowanych wykonać

jak największą ilość chodników dla zapewnienia bezpieczeństwa mieszkańcom

naszej gmmy.

Następnie informował w sprawie podręczników, że to Ministerstwo daje do

wyboru podręczniki, które nawet nie mogą być wykorzystane w przyszłym roku.

Nauczyciele są kontrolowani, dlaczego wybrali taki, a nie inny podręcznik oraz

posądzani są o korzyści za wybrane podręczniki.

Pan Jan Czarnecki zwrócił się do radnych "nie słyszałem ani jednego słowa w

budżecie gminy o Jakubowie"

Wójt Gminy wyjaśnił, że w Jakubowie w roku bieżącym me planuje Się

przeprowadzać żadnych inwestycji. Jakubów ma wszystkie drogi wyjazdowe ze

wsi wyremontowane, strażnicę również, a na terenie gminy są miejscowości, w

których drogi dojazdowe do pól są w gorszym stanie technicznym i to one

potrzebują remontu.

Sohys wsi Dalachowy pytał, czy ścieżką rowerową rolnicy będą mogli

dojeżdżać do pól?

Wójt Gminy wyjaśnił, że jest to pas kolejki, a nie droga.

Pan Adamus Wiesław prosił o utwardzenie drogi do Rajchotki.

Wójt Gminy pytał, komu ta droga ma służyć, ponieważ odcinek do p. Fiuka

został utwardzony, a co do pozostałej części tej drogi to mamy obecnie

pilniejsze potrzeby.

Radny Daniel Biernacki prosił o zamontowanie lampy oświetlenia ulicznego

koło pani Grodoń.



Wójt Gminy prosił, aby lampę zgłosić do pracownika odpowiedzialnego za

oświetlenie uliczne na terenie gminy.

Sołtys WSI Dzierszyn prosił o wyrównanie drogi pomiędzy panem

Kowalczykiem, a Domagałą, ponieważ rolnicy aby dojechać do pól, muszą

robić objazdy.

Wójt Gminy informował, że przejazd może być koło remizy OSP.

Pan Adam Koziński wyjaśnił, że w ten sposób zniszczą plac wokół strażnicy.

Wójt Gminy prosił, aby wszelkie potrzeby dotyczące utwardzenia kamieniem i

prac związanych z wyrównywaniem dróg gminnych -równiarką, zgłaszać do

Pana Sławomira Chrzanowskiego, a po wcześniejszych oględzinach, będziemy

dowozić kamień tam, gdzie jest najbardziej potrzebny.

Następnie informował, że od 1 do 28 lutego można składać wnioski o zwrot

podatku akcyzowego. W urzędzie będą dwie osoby do przyjmowania wniosków.

Prosił aby do składania wniosku, zabrać ze sobą faktury, dowód osobisty,

umowę dzierżawy, numer konta bankowego oraz nakaz płatniczy.

Wójt Gminy poinformował, że otrzymaliśmy propozycję zorganizowania

Dożynek Powiatowych w 2014 roku na terenie naszej gminy. Przewidywany

termin dożynek to 24 sierpnia 20 14roku w Motkowicach.

• Ad.p.lł. Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk uznał porządek za

wyczerpany, dziękując za udział zakończył obrady.

Pro~wała:

Katarzyna Banach

Przewodnicz cy Rady Gminy

Stani ław Kuk ryk
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